

BEACONSFIELD

AVIS PUBLIC

PUBLIC NOTICE

SÉANCE EXTRAORDINAIRE DU CONSEIL ET DÉPLACEMENT DE LA DATE DE LA SÉANCE DU CONSEIL D'OCTOBRE

SPECIAL SITTING OF COUNCIL AND MODIFICATION OF THE OCTOBER COUNCIL MEETING DATE

AVIS PUBLIC est donné qu'en raison des élections fédérales du 21 octobre 2019, le Conseil de la Ville de Beaconsfield tiendra une séance extraordinaire le mardi 8 octobre à 18 h à la Salle du Conseil à l'Hôtel de Ville situé au 303, boulevard Beaconsfield, Beaconsfield, afin de déplacer la date de la séance du conseil d'octobre du 21 au mardi 22 octobre 2019 à 20 h. Également, la séance de consultation publique pour le projet de Règlement 720-115 sera déplacée au 22 octobre 2019 à 19 h 30.

Un avis public sera publié après la séance extraordinaire conformément à la loi.

Donné à Beaconsfield, le 2 octobre 2019.

PUBLIC NOTICE is given that, because of the federal elections on October 21, 2019, City Council will hold a special sitting of Council on Tuesday October 8th at 6 p.m. in the Council Chamber at City Hall located at 303 Beaconsfield Boulevard, in order to change the date of the October council meeting from October 21 to Tuesday, October 22 at 8 p.m. The public consultation for draft By-law 720-115 will also be moved to October 22, 2019 at 7:30 p.m.

A public notice will be published after the special sitting in accordance with the law.

Given at Beaconsfield, on October 2nd, 2019.

M^{re} Nathalie Libersan-Laniel
Greffière et directrice du Greffe et des Affaires publiques
City Clerk and Director of Registry and Public Affairs

